

YE-2216C 多功能冷热靴面定型机 Multifunction Upper Moulding Machine(With Cooling and hotting)

1. 本机适用于各式鞋面之脚背翘度定型，对于超大面积超厚之鞋面亦能操作自如。
2. 采用环保式冷冻系统，制冷速度快，冷冻温度可达零下 30℃。
3. 用带微调的气缸，可以调整两侧板的距离，排除靴面的皱折，破裂等现象，以达到靴面定型最佳效果。
4. 蒸汽系统可以加热、活化鞋面，使定型更完美。
5. 定型方式可自由选择热定型或冷冻定型。

1. It is suitable for women' s and men' s boots and can adjust according to the curve of the boot.
2. The operator can change pressure, speed, time, temperature, etc according to material. You can get better moulding effect.
3. Use of environmentally friendly refrigeration systems, cooling speed, freezing temperatures up to minus 30℃ .
4. Steam system: heating and reactivating upper, mack it more good effect.
5. Moulding type: hot moulding and cool moulding.

机械尺寸 Dimensionss	空气源 Air pressure	电源 Power	产量 Capacity
1370X820X1650	0.6MPa	220V/50HZ	1500Pairs/8H



远益®
YUANYI

YUANYI SHOE MAKING MACHINE

远益鞋机



YE-2216C 多功能冷热靴面定型机
YE-2216B Multifuntion Upper Moulding Machine
(With cooling and hotting)

since
96
专心专业 创新
www.cneaga.com